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Happy Holidays!
假期愉快！
While we have some time off from school, I encourage you to spend time with your families to 
celebrate.  With the challenges the pandemic has created, it is important that each of us focus on 
the things that bring us joy.  For me, that is spending time with my wife and three children.  We are 
grateful to be in China, learning and growing.  I am so thankful to each of you for making our life in 
China incredible.  Thank you and Happy Holidays!

假期即将到来，希望大家都可以和家人一起度过美好的时光。面对新冠疫情带来的巨大挑战，我们要把精力集中

在能给我带来快乐的事情上。于我而言，花时间陪我的妻子和三个孩子是很幸福的。我们很感激自己可以在中国

学习和成长。很感谢大家，是你们让我们在中国的生活变得不可思议。再次感谢大家，假期愉快！

COVID Safety and Travel
疫情防控与出行安全
Due to the new COVID variant, Omicron, I encourage you to be very careful with your travel plans.  
Do not travel to any COVID hot spots.  Be sure to comply with testing requirements, wear your mask, 
and make smart decisions.  We do not want to have COVID impact our ability to have in-person 
teaching and learning when we return in January.  

由于新冠病毒变异，建议您在制定旅行计划时注意不要前往出现案例的风险地区。遵守疫情防控政策，佩戴好口罩，

做出合理、正确的计划。我们不希望疫情影响到学生一月份正常返校上课。
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School Arrival 
早晨到校
Nice work getting your students to school 
between 7:40 AM and 8:00 AM.  If you arrive 
after 8:00 AM, you must bring your students 
into school to be checked by nurse Emily.  
Classroom instruction begins at 8:00 AM.  

大家在早上 7:40 到 8:00 之间将学生送到校付出了很大

的努力并取得了成功。如果您于早上 8:00 后将学生送

到校，请自行将学生带进教学楼大厅，保健医艾米丽

将会在大厅为学生进行晨检。早上 8:00 准时开始上课。

Calendar
校历
Reminder that we only have school on Monday 
and Tuesday next week, December 20 and 21.  
There is no school for students December 22 
until January 2.  Students and staff return on 
January 3. 

温馨提示，12月20日（下周一）和12月21日（下周二）

学生在校上课，没有课后延时课程，学生下午3:15放学。

12 月 22 日到 1 月 2 日为假期时间。学生及教职工于

1 月 3 日返校。

Breakfast Service Will Begin 
on January 10th

1 月 10 日将开始早餐服务
We will share more details about breakfast service by Tuesday, December 21st.  We are encouraging 
you to arrive early to school so students will have time to eat breakfast in the mornings.  

我们将在 12 月 21 日（星期二）分享更多关于早餐服务的细节。我们鼓励孩子早点到校，这样学生们早上就有时

间吃早餐了。
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Community Time 
 例会时间
Grade 1 students hosted a theater performance during our Community Time on Friday. I was so 
impressed with Ms. Dorn and Ms. Lara’s leadership. The kids were phenomenal. This was a great 
demonstration of the water cycle and their Unit of Inquiry learning through the IB PYP. 

This performance really highlights the transdisciplinarity of Sias IS IB PYP. Three Specialist Teachers 
integrated their G1 instruction to make this performance such a success. Ms. Castro (PSPE) taught 
the students how animals move. Ms. Callan (Music) made rain sticks and developed the sound 
score. Mr. Kirsch (Art/Space) designed the set with the students, taught about the African savanna 
ecosystem (World of Science) and assisted with rehearsals the final performance.

The article links: https://mp.weixin.qq.com/s/Q-_LPfYbhjfZM9UhcK8ZGA

在周五的例会时间，一年级的学生们举办了一场戏剧表演。我对多恩女士和劳拉女士的领导能力印象深刻。学生
们表现出色。这是通过 IB PYP 对水循环和探究学习单元的一个很好的展示。

这一表现确实突出了西亚斯外籍学校 IB PYP 的跨学科性。三位专业教师整合了对一年级学生指导，使这次演出如
此成功。卡斯特罗女士 (PSPE) 教学生们动物是如何移动的。卡兰女士 ( 音乐 ) 制作了雨棒并创造了声音谱子。艺
术老师克尔什先生与同学们一起设计布景，讲授非洲热带草原生态系统 ( 世界科学 )，并协助排练最后的表演。

文章链接：https://mp.weixin.qq.com/s/Q-_LPfYbhjfZM9UhcK8ZGA
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Tree Lighting Part 2
点灯仪式 2

We hosted 90 families on campus Saturday for another tree 
lighting.  These were all prospective Sias IS families.  We had 
a great time and showcased our school extremely well.  Thank 
you to our Operations team for all of the hard work it takes to 
make these events successful.

周六，我们邀请了 90 组意向家庭在校园里再次举行了点灯仪式。大家

玩得很开心，也很好地展示了我们的学校。感谢我们的运营团队为这些

活动的成功所付出的努力。



Newsletter
家校通讯录

December 17, 2021
2021年12月17日



Newsletter
家校通讯录

December 17, 2021
2021年12月17日

BRIGHT STARSBRIGHT STARS  
WENT ON A BOAT TRIP TO SHANGHAIWENT ON A BOAT TRIP TO SHANGHAI

Student Learning for the Week
本周教学亮点

This is a student-led learning program 
where the teacher gives the children the tools they need based on their feedback, 

and the children decide how to use the tools themselves.

这是由学生主导的学习项目，根据孩子的反馈，

老师给孩子们提供他们需要的工具，孩子自行决定如何使用工具。
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MEDIA 

Theme Exploration
Media 主题探究

Design their own product advertising, understand the 
psychology of customers, attract customers and use 
appropriate persuasive language. The children gave full 
play to their creativity.

自己设计产品广告，了解客户心理，吸引客户眼球还要使用合适
的劝导语言。孩子们发挥了无限创意。

Why do people alter images? How can we 
determine what images are real and which are 
fake?

人们为什么要改变图像？我们如何判断哪些图像是真
实的，哪些图像是假的？
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Lunch Menu
菜单

      Location 地址

Longhu Middle Ring Road and Chaoyang Road Intersection, Zhengzhou New 
District, Zhengzhou City, Henan Province, China

中国河南省郑州市郑东新区龙湖中环路与朝阳路交叉口 

     16696116693        

      admissions@siasinternationalschool.org            www.siasinternationalschool.org


